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REUNIÓ de JUNTA 26 de gener de 2021 (virtual) 

Assistents (11): Georgina Gómez, Daniel Butti, Meritxell Salgado, Marta Bas, Maria, Priscila, Jessica, 

Mireia Ribet, Duguneh, Rebeca Peña i Damià Jiménez. 

Inici de reunió a les 18:30h per Zoom. 

1. Lectura de l’ordre del dia. 

- Consell escolar. 

- Preinscripcions. 

- Taula Inclusió. 

- Federació AFAs. 

- Menjador. 

- Paper. 

- Torn obert de paraula 

2. Consell escolar  

En Daniel i la Georgina ens posen al dia del que es va parlar en el Consell Escolar. Van parlar del 

pressupostos, i van fer una valoració del primer trimestre. Comentaven que feien un balanç positiu 

des de l’escola, quant a horaris, tall del carrer, pocs contagis. 

    

3. Preinscripcions 

Aquest any les escoles públiques s’han poat d’acord en no fer portes obertes presencials. Es farà 

campanya virtual. A més de reeditar els vídeos del curs passat, s’ha pensat en què cada escola faci 

una campanya a les xarxes. Així farem difusió de materials per Facebook i Instagram, a més de la 

web de l’escola. La idea principal és la de fer petits vídeos de famílies que ens expliquin la seva 

experiència o que comentin perquè van escollir el Dofí o que els agrada més. Periòdicament anirem 

penjant els vídeos. Des de la Comissió de Comunicació s’anirà informant i gestionant. Els alumnes 

de 6è també faran un recorregut virtual per ensenyar els espais de l’escola. Preinscripció és al Març 

però hauríem de començar aquest cap de setmana.  Hi ha intercanvi d’opinions on es valora que 

seria important que hi hagi valoracions de famílies d’infantil així com del darrers cursos, ja que són 

els representatius de l’escola i els dels nous alumnes. Farem una primera promoció a través dels 

grups de delegats i a la web. 

 

4. Taula inclusió 

Aniria bé tenir algú a la taula en represntació del Dofí. Hi ha un pare interessat però caldria més 

gent. En farem difusió animant a la gent. Ja hi ha algunes actuacions fetes com alfabetització digital 

o el de la Vicki Bernadet, que ara es portarà a monitores de menjador i personal no docent de les 

escoles. També es prepara un d’habilitats parentals (encarat més a infantil).    

   

5. Federació AFA’s 

Ja s’ha informat als grups de la renovació que hi ha enguany. Caldria trobar gent nova que pugui 

participar-hi. S’explica breuement que fan a la Fede. Fins ara en Daniel era el president i ara cal 

renovar tots els càrrecs. S’acostuma a fer rotatori de manera que ara la presidència la tindrà la Mar 

Nova. Calen per tant secretari i tresorer. A més gent que hi participi de tant en tant. Són reunions 
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mensuals per compartir aspectes que afecten a totes les escoles, com per exemple la gestió de les 

beques menjador. 

 

6. Menjador 

Es comenta que hi haurà un 5% de descompte per a famílies nombroses i monoparentals. 

Recordem que al omplir un formulari abans de divendres (inclòs). Es farà recordatori als grups. 

Caldrà acreditar al condició amb documents oficials.  

 

7. Paper. 

Ens comenten que el servei de neteja no posarà més paper ja que aquest curs ja s’ha gastat tot el 

previst (se’n gasta més pel continuat rentat de mans). Des de l’escola poden assumir part del cost 

pel nou paper i nosaltres ja vam fer una aportació. L’Ajuntament també ha dit que pot col·laborar. 

Decidim que com tenim uns diners del pressupost per temes de COVID, podem tornar a fer 

aportació i que les altres les facin l’escola i Ajuntament. Ho comunicarem a direcció. 

 

8. Torn obert de paraula. 

Es comenta que al Consell també es va parlar de les colònies. A dia d’avui la intenció és mantenir les 

colònies. Com ja hi ha pagaments fets del curs passat només quedaria una quota per pagar a 

principis de març. En aquell moment s’acabarà de decidir. Ens han assegurat des de la casa de 

colònies que estarem sols i que es podran mantenir els grups bombolla.    

 

Propera reunió: dimarts 2 de març a les 18:30h. 

 

Finalització a les 20:00 h. 


